



[www.tdk-electronics.tdk.com](http://www.tdk-electronics.tdk.com)

# Welcome to

Hong Kong  
China

**TDK Electronics Hong Kong Limited**

1/F, SAE Technology Centre  
6 Science Park East Avenue  
Hong Kong Science Park  
Shatin, New Territories  
Hong Kong

☎ +852 3669-8200

Fax +852 3669-8256

**香港东电化电子有限公司**

香港新界沙田香港科学园科技大道东六号新科中心1楼

☎ +852 3669-8200

传真 +852 3669-8256

Published by TDK Electronics  
GC Marketing Communications

Edition 12/2018



Sales & Marketing

# The Sales Office in Hong Kong

## 香港销售办事处

Our sales and marketing office is located at Hong Kong Science Park in Shatin, New Territories which is a centre of innovation and technology development in Electronics, Information Technology & Telecommunications, Precision Engineering, Biotechnology and Green Technology.

我们的销售办事处位于新界区，坐落沙田香港科学园，是创新及电子科技中心，也是资讯及通讯科技，精密工程，生物及绿色科技新领域中心。



# How to Get There

## 如何到达我们办事处

### By plane

On arrival at Hong Kong International Airport, you can take Airport Bus#E42 to Shatin New Town Plaza (around 1 hour), and then take a Taxi to Hong Kong Science Park (around 15-20 minutes).



### 乘坐飞机

降落于香港国际机场后，可以乘坐E42号机场巴士到沙田新城市广场(约1小时)，再转乘出租车直达香港科学园(约15-20分钟)。

### By train

You can take MTR train (East Rail Line) to University Station and then take Kowloon Motor Bus#272K to Hong Kong Science Park. Alternatively, you can take MTR train (East Rail Line) to Shatin Station and then take Green Mini Bus#27 on Pai Tau Street to Hong Kong Science Park.



### 乘坐港铁

乘坐地铁(东铁线)到达大学车站，再转乘九龙巴士#272K直达香港科学园。或是乘坐地铁(东铁线)到达沙田车站再步行5分钟到达排头街，转乘27号绿色小巴直达香港科学园。